

សេចក្តីប្រកាសសារព័ត៌មាន

ក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងអាយុជីវិត AIA Cambodia សម្ពោធិ ៣ សាខា ក្នុងថ្ងៃតែមួយ បន្តសន្ទុះរីកលូតលាស់ លើទឹកដី ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ៧ ខែតុលា ២០២០ - ក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងអាយុជីវិត អេ អាយ អេ (ខេមបូឌា) មានមោទនភាព ក្នុងការសម្ពោធសាខានៅតាមបណ្តាខេត្តចំនួន៣ គឺ កំពង់ចាម បាត់ដំបង និង កំពត។ បន្ទាប់ពីបានចូលមកទីផ្សារកម្ពុជាពីឆ្នាំ ២០១៧ ក្រោយទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណជាផ្លូវការពីក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ អេ អាយ អេ (ខេមបូឌា) បានបន្តការពង្រីកដីគួរឲ្យកត់សម្គាល់នេះ។ ការពង្រីកសាខាថ្មីទាំង ៣ នេះ ដើម្បីផ្តល់ជូនសេវាកម្មធានារ៉ាប់រងអាយុជីវិតឲ្យកាន់តែមានភាពងាយស្រួល និងសម្របតាមតម្រូវការប្រជាជនកម្ពុជាទូទាំងប្រទេស។

កម្មវិធីសម្ពោធនេះ ត្រូវបានធ្វើឡើងតាមប្រព័ន្ធ ឌីជីថល និងប្រារព្ធឡើងនៅទីតាំង ៤ ផ្សេងគ្នា ស្របពេលតែមួយ ដោយទីតាំងប្រារព្ធកម្មវិធីធំ ត្រូវបានធ្វើឡើងនៅសណ្ឋាគាររ៉ូស៊ីយ៉ា ក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ ក្រោយអធិបតីភាពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់ ឯកឧត្តម មី វ៉ាន់ ប្រតិភូរាជរដ្ឋាភិបាលទទួលបន្ទុកជាអគ្គនាយកនៃអគ្គនាយកដ្ឋានឧស្សាហកម្មហិរញ្ញវត្ថុ ព្រម ជាមួយនឹងវត្តមានដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ពី ប្រតិភូរបស់ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ សមាគមធានារ៉ាប់រងប្រទេសកម្ពុជា ដៃគូអាជីវកម្ម និងនាយកប្រតិបត្តិដានខ្ពស់របស់អេ អាយ អេ។

ឯកឧត្តម មី វ៉ាន់ បានវាយតម្លៃខ្ពស់ចំពោះវត្តមានរបស់ អេ អាយ អេ (ខេមបូឌា) នៅទូទាំងប្រទេស ហើយបន្តមានប្រសាសន៍ថា “តាមរយៈការសម្ពោធសាខា អេ អាយ អេ ទាំង ៣ នេះ ខ្ញុំជឿជាក់ថានេះជាឯកសិទ្ធិផលថ្មីមួយសម្រាប់ប្រជាជនដែលរស់នៅក្នុងតំបន់នោះ ដើម្បីអាចទទួលបានសេវាធានារ៉ាប់រងអាយុជីវិត ដែលជាចំណែកមួយយ៉ាងសំខាន់ក្នុងការផ្តល់ជូនសុវត្ថិភាពហិរញ្ញវត្ថុ។”

ជាមួយគ្នានោះដែរ លោក Tan Hak Leh អគ្គនាយកប្រចាំតំបន់របស់ អេ អាយ អេ ដែលបានចូលរួមកម្មវិធីតាមអនឡាញពីប្រទេសសិង្ហបុរី បានមានប្រសាសន៍ ថា “ជាង ១០០ ឆ្នាំមកហើយដែល អេ អាយ អេ បានផ្តល់សេវាកម្មនៅក្នុងតំបន់អាស៊ីប៉ាស៊ីហ្វិកប្រកបដោយមោទនភាព ការយកចិត្តទុកដាក់ ភាពឧស្សាហ៍ព្យាយាម និងការ ផ្តល់ជូនសេវាកម្មពិសេស។ តាមរយៈការទទួលបាន IPO ក្នុងឆ្នាំ ២០១០ អេ អាយ អេ បានក្លាយខ្លួនជាក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងដែលធំជាងគេបំផុតក្នុងពិភពលោក។ ទោះបីជាមានការរីករាលដាលនៃជំងឺកូវីដ ១៩ យ៉ាងណាក្តី អេ អាយ អេ នៅតែមានសុទិដ្ឋិនិយមអំពីអនាគតរបស់ប្រទេសកម្ពុជា និងវត្តមានរបស់ អេ អាយ អេ នៅទីនេះ។ ហេតុផលនេះហើយ ដែលនាំឲ្យ អេ អាយ អេ ថ្ងៃនេះមានមោទនភាពធ្វើការសម្ពោធសាខារហូតដល់ ៣ដើម្បីបម្រើជូនប្រជាជនកម្ពុជា នៅកំពង់ចាម បាត់ដំបង និងកំពត ដោយមានគោលដៅដ៏មុតមាំក្នុងការផ្តល់ជូនសេវាកម្មធានារ៉ាប់រងអាយុជីវិតលំដាប់ថ្នាក់ពិភពលោកជូនប្រជាជនក្នុងតំបន់ទាំងនេះ។”

យើងសង្កេតឃើញថា អេ អាយ អេ (ខេមបូឌា) មានសន្ទុះរីកលូតលាស់នៅក្នុងទីផ្សារកម្ពុជាតាមរយៈការផ្តល់ជូនផលិតផលឈានមុខ និងសមត្ថភាពក្នុងការផ្តល់ជូនការការពារសម្រាប់ប្រជាពលរដ្ឋទូទាំងប្រទេស ក្រោមការដឹកនាំរបស់លោកស្រី Pauline Teoh អគ្គនាយិកាប្រតិបត្តិរបស់ អេ អាយ អេ (ខេមបូឌា)។

ថ្លែងក្នុងពិធីសម្ពោធនោះដែរ លោកស្រីអគ្គនាយិកា បានមានប្រសាសន៍ថា “យើងខ្ញុំពិតជាមានសេចក្តីសោមនស្សរីករាយក្រៃលែង ចំពោះការបើកសម្ពោធសាខាថ្មីចំនួន ៣ បន្ថែមនៅកម្ពុជា ដែលព្រឹត្តិការណ៍ដ៏សំខាន់មួយ នេះ បានបង្ហាញពី ដំណើរនៃការវិវត្តលាស់យ៉ាងឆាប់រហ័សរបស់យើង។ បន្ទាប់ពីមានបញ្ហាប្រឈមដែលមិនធ្លាប់មានពីមុន ក្នុងឆ្នាំ ២០២០ ពីជំងឺកូវីដ-១៩ យើង ប្រកាន់ជំហរយ៉ាងមុតមាំក្នុងការចាប់ផ្តើមដំណើរការអាជីវកម្មឡើងវិញដើម្បីបន្តផ្តល់ជូននូវដំណោះស្រាយសេវាធានារ៉ាប់រងអាយុ ជីវិតឈានមុខគេលើទីផ្សារដល់ប្រជាជននៅខេត្តកំពង់ចាម បាត់ដំបង និងកំពត។”

សម្រាប់ពិធីសម្ពោធនេះដែរបានបន្ថែមឲ្យ អេ អាយ អេ (ខេមបូឌា) មានសាខាសរុបចំនួន ៤ បន្ទាប់ពីបានបើកដំណើរការសាខា ក្នុងខេត្តសៀមរាបកាលពីឆ្នាំមុន។ ក្នុងឆ្នាំ ២០២០ នេះ អេ អាយ អេ(ខេមបូឌា) បានបង្កើន និង ពង្រីកសមត្ថភាពរបស់ខ្លួន ឆ្ពោះ ទៅរកការគ្របដណ្តប់ទូទាំងប្រទេសកម្ពុជា។ អេ អាយ អេ (ខេមបូឌា) មានមោទនភាពក្នុងការការពារប្រជាជនកម្ពុជាទូទាំង ប្រទេសច្រើនជាងមុន។

អំពី អេ អាយ អេ ខេមបូឌា

អេ អាយ អេ (ខេមបូឌា) ឡាយហ្វី អ៊ិនស្តរេន ម.ក (“អេ អាយ អេ ខេមបូឌា”) គឺជាបុត្រសម្ព័ន្ធ និងជាកម្មសិទ្ធិទាំងស្រុងរបស់ AIA Group Limited (“AIA”) ដែលជាសម្ព័ន្ធក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងជីវិតធំជាងគេបំផុតនៅលើពិភពលោកដោយយោងតាមទីផ្សារមូលធននីយកម្ម។

សម្ព័ន្ធ AIA មានវត្តមាននៅក្នុងទីផ្សារចំនួន១៨នៅអាស៊ីប៉ាស៊ីហ្វិក ដែលក្នុងនោះមានសាខា និងបុត្រសម្ព័ន្ធដែលជាកម្មសិទ្ធិទាំងស្រុង នៅហុងកុង ថៃ សិង្ហបុរី ម៉ាឡេស៊ី ចិន កូរ៉េ ហ្វីលីពីន អូស្ត្រាលី ឥណ្ឌូនេស៊ី តៃវ៉ាន់ វៀតណាម ណូវែលហ្សេឡង់ ម៉ាកាវ ប្រ៊ុយណេ កម្ពុជា មីយ៉ាន់ម៉ា ព្រមទាំង បុត្រសម្ព័ន្ធដែលជាកម្មសិទ្ធិ៩៧ភាគរយនៅស៊ីរីលង្កា ក្រុមហ៊ុនសម្ព័ន្ធអាជីវិកម្ម៤៩ភាគរយនៅឥណ្ឌា។

អាជីវកម្មដែលឥឡូវនេះ AIA ត្រូវបានបង្កើតឡើងដំបូងនៅក្រុងសៀងហៃកាលពី ១០០ ឆ្នាំមុន ក្នុងឆ្នាំ ១៩១៩ ។ AIA ក៏ជាក្រុមនាំមុខគេក្នុងទី ផ្សារនៅតំបន់អាស៊ីប៉ាស៊ីហ្វិក (អតីតប្រទេសជប៉ុន) ដោយផ្អែកលើបុព្វលាភធានារ៉ាប់រងអាយុជីវិតនិងរក្សាតំណែងជាក្រុមហ៊ុននាំមុខគេនៅលើទី ផ្សារភាគច្រើនរបស់ខ្លួន។ AIA មានទ្រព្យសរុប ២៨៤ ពាន់លានដុល្លារគិតត្រឹមថ្ងៃទី ៣១ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០១៩ ។

AIA ឆ្លើយតបទៅនឹងតម្រូវការសន្សំនិងការការពាររយៈពេលវែងរបស់បុគ្គលម្នាក់ៗដោយផ្តល់ជូននូវផលិតផលនិងសេវាកម្មជាច្រើនរួមមាន ធានា រ៉ាប់រងអាយុជីវិត គ្រោះថ្នាក់និងធានារ៉ាប់រងសុខភាព និងផែនការសន្សំ។ សម្ព័ន្ធក្រុមហ៊ុនក៏ផ្តល់នូវគម្រោងអត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់បុគ្គលិក អាយុ កាលឥណទាននិងសេវាកម្មសោធនដល់អតិថិជនក្រុមហ៊ុនផងដែរ។ តាមរយៈបណ្តាញភ្នាក់ងារដៃគូ និងបុគ្គលិកយ៉ាងទូលំទូលាយនៅទូទាំង អាស៊ីប៉ាស៊ីហ្វិក AIA បម្រើអ្នកកាន់បណ្តុសន្យារ៉ាប់រងបុគ្គលជាង ៣៦ លាននាក់ និងសមាជិកជាង ១៦ លាននាក់ដែលចូលរួមក្នុងគម្រោងធានា រ៉ាប់រងជាក្រុម។

AIA Group Limited ត្រូវបានចុះបញ្ជីនៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៃផ្សារមូលបត្រហុងកុងលីមីតធីតក្រោមលេខកូដ “១២៩៩” ជាមួយរឹកយបត្រ ប្រាក់បញ្ញើអាមេរិច (កំរិត ១) ត្រូវបានលក់នៅលើទីផ្សារលក់រាយ (ticker symbol: “AAGIY”)។

ទំនាក់ទំនងសារព័ត៌មាន

ម៉ែង ដាណែត
ប្រធានផ្នែកទីផ្សារជាន់ខ្ពស់
អេ អាយ អេ (ខេមបូឌា) ឡាយហ្វី អ៊ិនស្តរេន ម.ក
០១១ ៨៥៥ ៥៦០
Daneth-d.Meng@aia.com